
Zápis č. 6 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty podnikatelské VUT v Brně 

konaného dne 27. 6. 2023 prostřednictví MS Teams 

 

Účast: viz prezenční listina (MS Teams) 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 18 (z toho 11 ZK a 7 SK)  
NEPŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 1 (z toho 1 ZK a 0 SK) 

AS FP je usnášeníschopný, ZK je samostatně usnášeníschopná, SK je samostatně usnášeníschopná. 

Jednání AS FP bylo zahájeno v 10:00 hod.  

1. Úvod a schválení programu 

Jednání zahájil předseda AS FP VUT v Brně Bc. Očko. Pozdravil všechny přítomné, zvláště pana děkana 
Bartoše, pana tajemníka Zámečníka a pana předsedu volební komise AS FP VUT v Brně a seznámil je s 
dalším programem dnešního řádného zasedání.  

1. Úvod a schválení programu 
2. Schválení zápisu z předchozího zasedání AS FP VUT v Brně  
3. Informace z EK AS FP VUT v Brně 
4. Projednávání rozpočtu FP VUT pro rok 2023 
5. Projednávání Výroční zprávy o hospodaření za rok 2022 
6. Doplnění volební komise AS FP VUT v Brně 
7. Projednání doplňujících voleb do AS FP VUT v Brně 
8. Informace z kolegia děkana 
9. Informace z SK AS FP VUT v Brně 
10. Různé 

 

USNESENÍ: AS FP VUT v Brně schvaluje program řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 
27. 6. 2023  

PRO: 17 
PROTI:  0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

Usnesení bylo jednohlasně schváleno. 

 



2. Schválení zápisu z předcházejícího zasedání AS FP VUT v Brně 23. 05. 2023 

Zápis z řádného zasedání AS FP VUT v Brně, které se konalo dne 23. 05. 2023, byl panem předsedou 
rozeslaný členům AS FP VUT v Brně dne 29. 05. 2022. Termín pro zaslání připomínek byl stanovený do 
20. 06. 2023 do 12.00 hod. Pan předseda konstatoval, že ve stanoveném termínu neobdržel k zápisu žádné 
připomínky. Poté se pan předseda dotázal, zda má někdo k jím zaslané verzi zápisu nějaké další 
připomínky. 

Další připomínky nebyly vzneseny ani nyní. 

USNESENÍ: AS FP VUT v Brně schvaluje zápis z řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného 
dne 23. 5. 2023. 

PRO: 17 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

Usnesení bylo jednohlasně schváleno. 

3.  Informace z EK AS FP VUT v Brně 
 

Prof. Kocmanová informovala členy senátu, že Ekonomická komise zasedala vícekrát, k jednáním byl 
přizván pan děkan i pan tajemník. Prof. Kocmanová dále vysvětlila jednotlivé položky rozpočtu a postoj EK 
a také nastínila, jak by měl být nastaven rozpočet pro rok 2024. Výsledkem jednání komise je návrh senátu, 
aby poslední verzi Rozpočtu pro rok 2023 zaslanou 19. 5. 2023 schválil. 

 
4. Projednávání rozpočtu FP VUT v Brně pro rok 2023 

 
V souvislosti s tímto bodem programu pan předseda konstatoval, že dokument byl panem děkanem 
předložený AS FP VUT v Brně prostřednictvím pana tajemníka Zámečníka dne 30. 04. 2023 a byla tedy 
dodržena předkládací lhůta pro dnešní zasedání AS FP VUT v Brně. Na základě předložení dokumentu se 
sešla Ekonomická komise AS FP VUT v Brně, která formulovala svoje doporučení k verzi dokumentu, která 
byla panem děkanem zaslaná prostřednictvím pana tajemníka dne 19. 05. 2023. 

USNESENÍ: AS FP VUT v Brně schvaluje Rozpočet FP pro rok 2023 ve znění předloženém dne 19. 5. 2023. 

PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 

Usnesení bylo schváleno. 

  



5. Projednávání Výroční zprávy o hospodaření za rok 2022 

V souvislosti s tímto bodem programu pan předseda konstatoval, že dokument byl panem děkanem 
předložený AS FP VUT v Brně prostřednictvím pana tajemníka Zámečníka dne 26. 05. 2023 a byla tedy 
dodržena předkládací lhůta pro dnešní zasedání AS FP VUT v Brně. Termín pro zaslání připomínek byl 
stanovený do dne 19. 06. 2023 do 12:00 hod. 
 
Prof. Kocmanová sdělila, že Ekonomická komise se dosud výroční zprávou nezabývala, učiní tak až v měsíci 
září, kdy bude mít detailnější informace. Paní profesorka navrhla přesunutí tohoto bodu na příští zasedání 
AS FP VUT v Brně. Nikdo z členů senátu neměl proti návrhu námitky. 

6. Doplnění volební komise AS FP VUT v Brně 
 

V souvislosti s úspěšným ukončením studia Ing. Pospíšila a potřebou vyhlásit doplňující volby do AS FP VUT 
v Brně je nutné doplnit Volební komisi AS FP VUT v Brně. Následně pan předseda navrhl jako novou členku 
volební komise Ing. Petru Holendovou. Nikdo z členů senátu neměl jiný návrh. Ing. Holendová nominaci 
přijala. 

USNESENÍ: AS FP VUT v Brně schvaluje Ing. Petru Holendovou za členku volební komise AS FP VUT 
v Brně. 

PRO: 12 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

Usnesení bylo jednohlasně schváleno. 

 
7. Projednání doplňujících voleb do AS FP VUT v Brně 

 
   Vzhledem k úspěšnému ukončení studia Ing. Pospíšila a Ing. Šestáka a současně neexistence náhradníků 

na členy SK AS FP VUT v Brně bude nutné vyhlásit doplňující volby. Harmonogram doplňujících voleb spolu 
s návrhem jejich formy pan předseda zaslal dne 26. 06. 2023. 
Pan předseda představil současné složení volební komise AS FP VUT v Brně. Komise bude pracovat 
v následujícím složení: 
 

Volební komise (doplněná ke dni 27. 6. 2023): 
 
Akademičtí pracovníci: 
Ing. Karel Doubravský, Ph.D. – předseda komise 
Ing. Jan Luhan, Ph.D. 
Ing. Pavel Mráček, Ph.D. 
 



Studenti: 
Ing. Petra Holendová 

 Ing. Markéta Bednářová 
 
Následně pan předseda vyzval k diskuzi ohledně formy doplňujících voleb a navrhl formu elektronickou, 
s níž už jsou dobré zkušenosti. 

USNESENÍ: Doplňující volby dvou zástupců do SK AS FP VUT v Brně pro funkční období 2020 – 2023 se 
budou konat elektronicky. 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

Usnesení bylo jednohlasně schváleno. 

Po přijetí usnesení pan předseda vyhlásil doplňující volby do Studentské komory AS FP VUT v Brně pro 
funkční období 2020 – 2023, které se uskuteční elektronicky v IS VUT v Brně v sekci Portál/Volby dne 
1. 8. 2023 od 00:00 do 23:59:59 hod. Následně předložil senátu podrobný harmonogram a organizační 
pokyny pro doplňující volby. 

USNESENÍ: AS FP VUT v Brně bere na vědomí a potvrzuje, že předseda AS FP VUT v Brně dne 27. 6. 2023 
vyhlásil doplňující volby 2 zástupců do Studentské komory AS FP pro funkční období 2020 – 2023 a byl 
vydaný Harmonogram doplňujících voleb a organizační pokyny. 

PRO: 16 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

Usnesení bylo jednohlasně schváleno. 

8. Informace z kolegia děkana 

Pan předseda požádal pana děkana o informace o zásadních záležitostech a současném dění nejen na naší 
fakultě. Pan děkan přešel k informacím z kolegia rektora. 

• rektor Janíček 
• sdělil informace z konference rektorů, kde proběhla diskuse o státním rozpočtu a jeho dopadu na 

vysoké školy; 
• připravuje se novela o kvalitě na školách v návaznosti na NAU (konsolidace studijních programů). 

• prorektor Doupovec 
• děkan FA předložil žádost o akreditaci BSP „Architecture and Urban Design“ v anglickém jazyce; 
• přechod Apollo - Teacher, první modul pro administraci a podporu doktorského studia; 
• byl předložen návrh na novelizaci „Řádu studijních programů VUT“. 



• prorektor Weiter 
• přesun odpovědnosti v rámci mezinárodních projektů – metodika bude na straně rektorátu, který 

bude rozvíjet metodickou podpůrnou činnost; 
• návrh Metodiky evidence a vykazování výsledu vědy, výzkumu a inovací vzniklých na VUT; 
• Knihovní rada – lze učinit návrhy na aktualizaci knihovní rady ze strany fakult; 
• bylo podáno odvolání proti krácení projektu Ph.D. Infra; 
• byla ustanovena Mezinárodní vědecká rada VUT (ISAB VUT). 

• prorektorka Šimberová 
• informovala o CESAER Student Challenge (přihlásily se dva týmy), odborná porota vybere vítězný 

projekt za VUT; 
• probíhá kontrola MŠMT ohledně čerpání Fondu F pro ukrajinské a běloruské studenty; 
• proběhly schůzky s proděkany pro zahraničí a fakultními koordinátory; 
• ERASMUS – sdělila, že byla schválena žádost o projekt KA131. 

• prorektor Houser 
• ve spolupráci s CVIS bude rozeslán dotazník ohledně Al a jejího využívání; 
• děkanům fakult představil prezentaci náborové kampaně a informoval ohledně možnosti využití 

placené fotobanky Shutterstock. 
• prorektor Pěnčík 

• požádal o zaslání připomínek k Směrnici ochrany duševního vlastnictví; 
• připomněl akci Fakulty podnikatelské „Podnikání na VUT? A proč ne?“, který se uskutečnil na FP;  

• kvestorka Němcová 
• termín pro zaslání informací pro velké investice je den 30. 06. 2023; 
• ve stejném termínu žádá o zaslání rozpočtů jednotlivých fakult po schválení AS. 

• kancléř Gregorek 
• předložil návrh organizačního řádu CVISu na AS VUT. 

• za AS VUT doc. Hanáček 
• Připravuje se výjezdní zasedání AS VUT. 

Informace z kolegia děkana  

• proděkan Kříž 
• informoval o průběhu SZZ; 
• upozornil na Směrnici č. 2/2022, příloha 1 Jednací řád zkušebních komisí pro SZZ a pravidla pro 

organizaci a průběh státní závěrečné zkoušky, zejména na jeho časové rozložení a apeloval na ředitele 
ústavů, aby směrnice byla dodržována. 

• proděkanka Pavláková Dočekalová 
• požádala ředitele ústavů v rámci evaluace vědy o pomoc s jednotlivými body týkající se výsledků, u 

kterých je potřeba uvést publikace prokazující excelenci. Jednotlivé části označí a zašle 
k dopracování; 

• požádala o součinnost v rámci jednotlivých projektů a kontrolní zprávy akreditace profesorských a 
habilitačních řízení. 

• proděkan Schüller 



• proběhla schůzka s fakultními koordinátory a proděkany pro zahraničí, na které bylo upozorněno, že 
se budou zpřísňovat kritéria v rámci jednotlivých výjezdů a jejich hospodárnosti; 

• probíhá rozvoj sítí Caesar, Eulist. V rámci Eulistu byl podán projekt a koncem června bude znám 
výsledek; 

• probíhá příprava akci Brno International Week 2023 a bude rozeslána pozvánka. 
• Za ÚE prof. Meluzín 

• sdělil, že byl podán projekt do visegradských fondů.   
• dr. Bobalová 

• informovala o průběhu zasedání přijímací komise. 
• Za ÚM doc. Zich 

• informoval, že od 01. 09. 2023 bude přijata na ÚM na plný úvazek doc Marciánová. 
 

9. Informace z SK AS FP VUT v Brně 

Ing. Holendová sdělila, že studentská komora aktivně pomáhá budoucím studentům u zápisů ke studiu. 

10. Různé 

Prof. Kocmanová vznesla dotaz na pana tajemníka ohledně stavu budovy fakulty, ten senát informoval o 
průběhu oprav a údržby během prázdnin. 

Ing. Holendová upozornila na pozdní termín schvalování rozpočtu. Proběhla krátká diskuze. 

Příští řádné zasedání AS FP se uskuteční 12. 9. 2023. 

Předběžný program: 

1. Úvod a schválení programu 
2. Složení slibů nových členů AS FP VUT v Brně 
3. Schválení zápisu z předchozího zasedání AS FP VUT v Brně 
4. Informace z EK AS FP VUT v Brně 
5. Projednávání Výroční zprávy o hospodaření na rok 2022 
6. Projednávání řádných voleb do AS FP VUT v Brně 
7. Informace z kolegia děkana 
8. Informace z AS VUT v Brně 
9. Informace z SK AS VUT v Brně 
10. Různé 

USNESENÍ: AS FP VUT v Brně schvaluje předběžný program příštího řádného zasedání AS FP VUT v Brně, 
které se bude konat dne 12. 9. 2023 v 14:30 hod.  
 
PRO:   17 
PROTI:  0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

Usnesení bylo jednohlasně schváleno. 



Pan předseda všem poděkoval za účast a angažovanost ve věcech fakulty. Zasedání bylo ukončeno v 11:09 
hod. 

Verifikoval: Bc. Martin Očko     Mgr. Bc. Helena Musilová 

  předseda AS FP     předsedkyně KAP AS FP 

 

Ing. Petra Holendová 

předsedkyně SK AS FP    Zapsala: Andrea Mucsková 


